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Úvodem…

Operační program Zaměstnanost plus,
registrační číslo projektu:
CZ.03. 02. 01/00/24_065/0004825.

Vážení spoluobčané, 
máme za sebou další náročný rok, ve kte-

rém se nám opět podařilo realizovat velmi 
potřebné investice a opravy v našem městě. 
Už jsme započali přípravy na další potřeb-
né akce v následujícím roce 2025. Mezi ty 
nejnákladnější akce patří: zateplení panelo-
vého domu náměstí Horní č. p. 5–6, oprava 
komunikace ulice Pplk. Sochora – Studenec 
a vybudování chodníku na hřbitově.

PF 2024
Přeji Vám všem i Vašim blízkým krásné 
prožití vánočních svátků, pevné zdraví 
a vše nejlepší do nového roku 2025.

Dále bych rád poděkoval všem svým ko-
legům, zaměstnancům města a zastupite-
lům za příkladnou spolupráci po celý rok.

VÁNOČNÍ ČAS V OLOVÍ

Jiří Mikuláš
starosta

města Oloví

str. 6 str. 7

 Fotbalový tým
Sport klub Oloví

Základní 
a mateřská 
škola Olovístr. 5

V roce 2025 je v plánu pokračovat v zateplování panelovým domem náměstí Horní č. p. 
5–6. V lednu proběhne otevírání nabídek a realizace této akce by měla začít na jaře roku 
2025. Na fotografii zateplený panelový dům z letošního roku.

Na rok 2025 je v plánu oprava komunikace 
v ulici Pplk. Sochora – Studenec. Začátkem 
roku 2025 bude vypsána výzva k podání 
nabídek na opravu celé této komunikace.

Město Oloví uspělo s žádostí o dotaci z Ope-
račního programu Zaměstnanost plus v rám-
ci výzvy 065 Podpora sociálního začleňování 
ve vyloučených lokalitách (2) na projekt Pod-
pora sociální práce a poradenství v Oloví. 
Doba realizace projektu je od 1. 1. 2025 do 
31. 12. 2027. Celkové způsobilé výdaje pro-
jektu činí 6 119 349,60 Kč, spoluúčast města 
činí pouze 10 %, tj. 611 934,96 Kč. Realizací 
tohoto projektu dojde k vytvoření dvou no-

vých pracovních pozic, a to dluhového porad-
ce a zdravotního mediátora.

Projekt je zaměřen na řešení dluhové 
a zdravotní situace obyvatel Oloví. Zaměřu-
je se na aktivity dluhové poradny a zdravotní 
prevence, zvyšování a prohlubování finanční 
a zdravotní gramotnosti obyvatel, které po-
vedou k socioekonomické stabilizaci osob 
z této cílové skupiny.
 Ing. Monika Hurtová

Opravy komunikací

Podpora sociální práce a poradenství v Oloví

Pokračujeme v zateplování

Vánoční
stezka
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Klub seniorů Oloví
V dnešní uspěchané digitální době se vytrácí osobní setkání, a proto jsme rádi, že máme 
možnost si jen tak posedět, popovídat si u kávy, společně oslavit svátky a narozeniny na-
šich členů a třeba i navázat nová přátelství.
Jezdíme na výlety, společenské akce, máme možnost výběrů dvou zájezdů s různým za-
měřením a příležitostně tvoříme. V roce 2024 jsme navštívili akci Země živitelka v Českých 
Budějovicích a udělali jsme si výlet do Plzně do ZOO a pivovaru. Těšíme se na Vánoční 
setkání seniorů, pro které tvoříme výzdobu. Výlety a akce jsou mezi seniory velmi oblíbené 
a proto v nich budeme pokračovat i v příštím roce.
Velice si vážíme pomoci MÚ Oloví, i díky nim můžeme některé akce připravovat.
Poděkování patří také ZŠ Oloví a žákům, kteří pomáhají a vystupují na Vánočním setkání 
seniorů, které letos proběhne 6. 12. 2024.
Klub se schází pravidelně každou středu v malém sále Kulturního domu od 14:30 hodin.
Pokud se k nám chcete přidat nebo přijít na setkání, rádi Vás přivítáme.
 Těšíme se na Vás!
 Klub seniorů Oloví

S E Z N A M
J U B I L A N T Ů

O P U S T I L I 
N Á S

Soluš Zdeněk (70 let)
Benešovský Milan (70 let)

Bukai Štěpán (70 let)
Drozdíková Helena (70 let)
Štěrbová Zdenka (70 let)
Blašková Jindra (70 let)

Račko Milan (70 let)
Kunštar Michal (70 let)

Mikita Jiří (70 let)
Okosová Dagmar (70 let)

Tavakol Amiri Jafar (70 let)
Košťál Josef (75 let)

Sieglová Elfrieda (75 let)
Hudáková Irena (75 let)

Kršková Bedřiška (75 let)
Smoligová Vilma (75 let)
Götzinger Eduard (75 let)
Petriková Vlasta (75 let)

Polák Tomáš (75 let)
Souralová Bohuslava (75 let)

Kratochvílová Jana (80 let)
Gábrišová Anna (85 let)

Köstlerová Marie (90 let)
Zuckerová Eva (91 let)

Mojžíšek Michal (93 let)
Uhrinová Helena (94 let)

Hýsková Věra † 72
Brunnerová Miroslava † 59

Hájková Bohuslava † 82
Palová Marcela † 68

Kraus Karel† 74
Buková Růžena † 60

Mertl Petr† 60
Petrová Jiřina† 75
Kolbová Jana † 78

Tylingerová Jana † 76
Schilhabl Karel † 59
Nagyová Ivana † 61

V Í T Á M E  M E Z I  N Á M I
Koudelka Mário

24. 05. 2024
Waldmannová Stela

17. 09. 2024

Brandl Martin 
10. 06. 2024

Grochalová Emma 
1. 10. 2024

Šimek Šimon 
6. 10. 2024

V dubnu letošního roku byla zavedena služba občanům, a to „Senior express“. Za tuto dobu 
jste s námi vyjeli ať už k lékaři či na nákup, více jak 200x. Jezdíme téměř každý den, pře-
vážně do Sokolova a Kraslic, ale už jsme také párkrát byli v Chebu nebo v Karlových Varech. 
Poslední letošní jízda proběhne v pátek 20. 12. 2024 a opět znovu vyjedeme v pondělí 
06. 01. 2025. Objednávat se můžete na tel. čísle: 722 972 379. Upozorňujeme, že služba 
Senior expressu, je určena lidem, kteří nemají dluh na poplatku za komunální odpad.
Tímto bych chtěla velmi poděkovat panu Branzovi, našemu řidiči Senior expressu, za jeho 
ochotu a trpělivost. Často se stává, že jezdí mimo určenou dobu a domů se vrací za tmy. 
Některé dny jsou i pro něho velmi časově náročné, přesto mu nechybí úsměv na rtech 
a nezlobí se za zmatky v jízdách, které mu způsobuji.
 Helena Velasová

Senior express
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Již v minulém občasníku jsme nabízeli mož-
nost si adoptovat květináče. V parku na ná-
městí Horní se toho ujal pan P. Oravec s paní 
K. Hasmanovou a již je připravili na příští rok. 
Na sídlišti se o květináče budou prozatím 
starat domovníci preventisté. V následují-
cím roce budeme opět květináče dokupovat 
a rozmisťovat. Pokud by měl někdo zájem, 
tak nás neváhejte kontaktovat. Potřebné 
rostliny či zeminu apod. proplácíme.

V kulturním domě vedle kanceláří bytové 
organizace sídlí právě naše knihovna. Pro-
vozní doba je momentálně pondělí/stře-
da 14:00-17:00. Registrace pro dospělé 
50 Kč/rok a děti do 15 let 20 Kč/rok. Naše 
knihovna spolupracuje s Knihovnou Soko-
lov, a tak mnoho knih se čtvrtletně zapůj-
čuje a obměňuje právě odtud. Pokud máte 
zájem o knihu, kterou momentálně knihov-
na nenabízí, tak máte možnost si knihu 
u knihovnice objednat. Každý rok knihovna 
dostává z městského rozpočtu příspěvek 
k zakoupení nových knih k jejímu rozšíření. 
V knihovně je možnost vyhledávání infor-
mací na počítači s internetem. Máme v plá-
nu knihovnu postupně rekonstruovat.

Máme v Oloví novou věc… KNIHOBUDKU 
O co jde? Když náhodou půjdete kolem, 
nebo třeba úmyslně, tak můžete strávit 
příjemné odpoledne s dobrou knihou třeba 
právě u kašny. Nebo si ji také půjčíte nebo 
vezmete domů na dlouhé večery. Budeme 
rádi, když tam na oplátku také nějakou 
knihu vložíte, takovou, kterou uděláte ně-
komu radost. Je to takové místo pro sdílení 
knih. V plánu máme ještě dvě Knihobudky 
a to do Lipce a pak na sídliště Hory, pokud 
vyjde klidová zóna. Takže přejeme příjemné 
chvíle u dobré knihy.
 Radek Grapa 1. místostarosta

V letošním roce bylo v plánu opravit ces-
ty k zahrádkám na sídlišti Hory a v Horním 
Oloví nad mateřskou školou.
Tato akce byla odložena z tohoto důvodu:

V následujícím roce plánuje skupina ČEZ 
vytvořit pro některé zahrádky přípojky 
elektřiny. Nikdo z nás si nepřeje, aby opra-
vené cesty byly hned narušeny výkopy.

V letošním roce byla dokončena projektová 
dokumentace na rekonstrukci malé vodní 
nádrže v ulici Čs. Lesů. Rekonstrukce bude 
rozdělena do několika let. Město Oloví po-
žádá o dotaci na Karlovarský kraj. 

I letos jsme během letních měsíců měli pro naše nejmenší připravené celé čtyři týdny zá-
bavy a nových zážitků. Naše úžasné vedoucí si připravily zajímavé týdny a to, Survivor, 
Olympijské hry, Týden se záchranáři či Svátky, takže Vánoce byly i v létě:-)
Děkujeme Evičce, Nice, Lence, Majdě, Nelče, Terce a Vendy.
 Budeme se v létě opět těšit!
Bližší informace o Příměstském táboře 2025 budou po novém roce.

Květináče

Městská knihovna

Knihobudka Cestičky k zahrádkám

Rybník

Příměstský tábor

V říjnu letošního roku byla vypsaná výzva 
k podání nabídek na „Zpevněné plochy na 
hřbitově v Oloví“.

Celkem bylo poptáno 6 společností. 
Nabídku nám doručili 4 společnosti. Nej-
výhodnější nabídka je od společnosti ko-
munikace Sokolov, s. r. o. Nabídková cena 
je 1 062 129,14 Kč bez DPH. Na realizaci 
této zakázky město Oloví získalo dotaci ve 
výši 600 000 Kč od Ministerstva pro místní 
rozvoj za umístění v soutěži „Vesnice roku 
2023“. Realizace této akce bude na jaře 
roku 2025.

Hřbitov



4 Z P R A V O D A J  M Ě S T A  O L O V Í .  Z I M A  2 0 2 4

O L O V S K Ý  O B Č A S N Í K

Odpady

Cesta na „Horňačku“

Bytová organizace Oloví
příspěvková organizace

jící firma nám odpad nevážila. Po spoustě 
jednáních a schůzkách to dospělo do bodu, 
že jsme se rozhodli vypsat veřejnou zakáz-
ku na novou svozovou firmu. V této veřej-
né zakázce vyhrála právě společnost FCC. 
Celou změnou koncepce, a tedy vyřazením 
víkových kontejnerů a vážením svezeného 
odpadu věříme, že poměr tříděného od-
padu se násobně zvýší! Zároveň nám tato 
změna přináší další velmi pozitivní věc 
a tou je cena, nebo spíše ušetřená část-
ka. Kdybychom žádnou změnu neudělali 
tak bychom příští rok dopláceli na svozu 
odpadu více než 1,5 milionu i při stávající 
sazbě 800 Kč/os. Takovému doplatku se 
město vždy bránilo tak, že zvedlo poplat-
ky za odpady pro občany města. Město se 
vždy snažilo udržet doplatek právě pod 1,5 
mil Kč, například v roce 2023 byl doplatek 
města ve výši 1,2 mil Kč. Tím, že jsme vy-
psali výběrové řízení a vybrali novou firmu 
jsme dosáhli toho, že město bude v příštím 
roce doplácet přibližně 340 tisíc Kč. A po-
kud bude s novou firmou vše fungovat, tak 
jak má, tak poplatky za odpad se v násle-
dujících minimálně 2 letech zvedat urči-
tě nebudou! Zároveň věříme, že změnou 
systému (ještě jsou v plánu další změny 
v rámci odpadového hospodářství) dosáh-
neme toho, že poplatek za odpad udržíme 
na stejné úrovni další 3 roky a co nejvíce se 
přiblížíme zákonnému limitu 60 % tříděné-
ho odpadu pro rok 2025.
 Radek Grapa 1. místostarosta

 Vážení spoluobčané čeká nás velká změna, 
a proto bychom chtěli poprosit o trpělivost 
a ohleduplnost. Děláme vše proto, aby-
chom byli připraveni, jak jen nejlíp dokáže-
me a budeme se snažit, aby žádné problé-
my nevznikly a celá akce proběhla hladce. 
Jelikož ale u všech velkých akcí se zákonitě 
vyskytnou problémy, nemáme nasazené 
růžové brýle a čekáme, že i u této se něja-
ké problémy najdou. A teď už info, k čemu 
že se to vlastně schyluje… Od 1. 1. 2025 
nám bude odpad svážet nová firma, a to 
společnost FCC Environment. Dojde k vý-
měně velkých víkových kontejnerů, které 
zmizí a nahradí je klasické 1100 l kontejne-
ry (stejné jako na tříděný odpad). Zároveň 
dojde k výměně některých právě již zmíně-
ných kontejnerů na tříděný odpad. Což zna-
mená, že tu chvilku budeme bez popelnic, 
tak se nebojte, nikdo je nebude krást… Proč 
to vlastně děláme… Když jsem nastoupil na 
úřad dostal jsem na starosti hlášení o od-
padech. Poté jsem začal zpracovávat novou 
koncepci Odpadového hospodářství a s tím 
související informace, které jsme dle záko-
na o odpadech povinni zveřejňovat. Jednou 
z těchto informací je i poměr tříděného od-
padu na veškerém svezeném odpadu. Tím-
to nám vyšlo, že máme poměr tříděného 
odpadu na celkovém komunálním odpadu 
jen ve výši cca 23 %. A to jsme povinni mít 
tento poměr od roku 2025 ve výši 60 %. 
Toto se mi vůbec nelíbilo, a tak jsem začal 
zjišťovat co s tím můžeme udělat. Z mého 
pohledu, je hlavní problém v tom, že stáva-

Bytová organizace Oloví má ve správě 394 
bytů. K 18. 11. 2024 je 14 neobsazených.

V roce 2024 bylo kromě běžných oprav jako 
např. výměny baterií, van, umyvadel, WC, 
kuchyňských linek, radiátorů, dveří apod. 
provedeno vymalování společných prostor 
(chodeb) na sídl. Hory 139, 140, 141. Část 
finančních prostředků je vynakládána na 
povinné revize elektro, hromosvodů, ply-
nových zařízení, spalinových cest, hasících 
přístrojů a preventivních požárních prohlí-
dek domů. Z prostředků organizace je splá-
cen úvěr na zateplení domů Hory 129-134 
ve výši 1 268 893,68 Kč/rok.

V 2025 bude kromě běžných oprav 
provedena výměna indikátorů topných 
nákladů na sídl. Hory, náměstí Horním 
a Pplk. Sochora.

Ve zpracování je projektová dokumentace 
na rekonstrukci pochozích lávek před domy 
na náměstí Horním 9,10, 11, 12, 13, 14.

Na sídl. Hory bude průběžně prováděna 
oprava elektroinstalace – výměna stoupa-
cího vedení na chodbách.

 BO Oloví

Vážení spoluobčané, vznikla nám zde staro nová cesta (zkratka na Horňačku). Cesta byla nyní rozšířená a upravený povrch, k tomu přidané 
lampy VO. V dalších fázích přibude ještě zábradlí a postupně bychom chtěli cestu zdokonalit. Díky tomuto máme konečně mnohem bez-
pečnější cestu pro pěší z „Dolňáku do Horňáku“. Tímto bych chtěl velmi poděkovat panu Šolarovi, za to, že se nám o tuto cestu přes zimu 
postará, velmi si toho vážíme.     Radek Grapa 1.místostarosta
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Ahoj přátelé! 
Turistický kroužek Mladých 
hasičů pro Vás připravil vánoční stezku plnou 
našich tradic. 

 

Stezka se skládá z 15 karet. Na každé z nich je otázka. 
Jako nápovědu máš 3 varianty odpovědí, u kterých 
jsou různá písmenka.   
Na papírek si napište písmenko, které je u tvé 
odpovědi. Pokud budeš odpovídat správně, vznikne  
ti na konci tajenka. 
Dále máš za úkol na každé kartě najít schovanou 
kometu. 
A aby to nebylo jen o přemýšlení, na každé kartě 
najdeš i úkol, který tě trochu protáhne.  

 
Mnoho super zážitků, přejí Mladí hasiči. 

 

 

 

Jednotka sboru dobrovolných hasičů města Oloví
nebo v terénu při řešení mimořádných udá-
lostí. Mluvím o tom, proto, že bych předně 
chtěl vyjádřit obrovské poděkování všem 
členům naší jednotky za jejich nasazení 
při ochraně životů a majetku našich spo-
luobčanů. Ale opět, i když toho není nikdy 
dost, bych chtěl poděkovat hlavně rodinám 
a nejbližším osobám našich členů, za jejich 
trpělivost, porozumění i jejich péči o nás 
blázny! V uplynulém roce do 30. 11. 2024 
naše jednotka zasahovala u 57 událostí. 
Nejvíce se jednalo o technickou pomoc, 
pak požáry, úniky ropných produktů a tře-
ba dopravní nehody. Mimochodem, jen se 
čtyřkolkou naše jednotka zasahovala u 10 
událostí. V tomto roce jsme také prošli ve-
likou změnou a to, že od 10. 10. 2024 byla 
kategorie naší jednotky zvýšená na JPO II.

A co to znamená? Jsou na nás vyšší ná-
roky ať už v pohledu úrovně odborné způ-
sobilosti, tak v dosažitelnosti našich členů. 
Musíme zvládnout vyjet do 5 minut od vy-
hlášení poplachu v počtu 1+3. V rámci od-
borností se dva naši členové stali Techniky 
technické a chemické služby, absolvovali 
jsme kurz Vstup do uzavřených prostorů, 
obnovili pilaře atd. Je vidět, že vývoj a úro-
veň naší jednotky se neustále zvedá o čemž 
svědčí právě i fakt, že HZS nám odsouhla-
silo zvýšení naší kategorie. Samozřejmě 
děkujeme vedení města, že nám stojí v zá-
dech a finančně nás podporuje a věří v nás! 
Jsme tu pro Vás a jsme na to hrdí!
  Radek Grapa
 VJ Oloví

Opět po roce Vám přinášíme nějaké infor-
mace o činnosti naší jednotky a událostech 
ze světa „dobráků“. Budu vzpomínat na tro-
chu delší období, jelikož bych chtěl takto ve-
řejně zmínit nasazení našich dobrovolných 
hasičů na konci minulého roku 2023.

Na konci listopadu přišla sněhová ka-
lamita a v důsledku té k pádům stromů, 
jistě si všichni na toto období vzpomíná-
me. V souvislosti s touto kalamitou byla 
naše jednotka nasazená v terénu přibližně 
38 hodin v kuse. Neocenitelnou pomocí při 
těchto kalamitách pro nás byl i starosta, 
který nám vytvářel kvalitní týlové služby! 
V dalších dnech prosince se také velmi 
často vyjíždělo a když už to vypadalo, že to 
konečně bude v klidu, přišly povodně. Část 
jednotky tak Vánoce trávila na zbrojnici, 

 

 

 
 

Ahoj přátelé! 
Turistický kroužek Mladých 
hasičů pro Vás připravil vánoční stezku plnou 
našich tradic. 

 

Stezka se skládá z 15 karet. Na každé z nich je otázka. 
Jako nápovědu máš 3 varianty odpovědí, u kterých 
jsou různá písmenka.   
Na papírek si napište písmenko, které je u tvé 
odpovědi. Pokud budeš odpovídat správně, vznikne  
ti na konci tajenka. 
Dále máš za úkol na každé kartě najít schovanou 
kometu. 
A aby to nebylo jen o přemýšlení, na každé kartě 
najdeš i úkol, který tě trochu protáhne.  

 
Mnoho super zážitků, přejí Mladí hasiči. 

 

 

 

Mladí hasiči se v tomto roce začali více 
věnovat turistice. A připravili pro Vás vánoč-

ní stezku s českými vánočními tradicemi.
Stezka bude začínat u kostela sv. Arch-

anděla Michaela a končit u rozhledny Ci-
bulka. Stezka začíná první adventní neděli 
a ukončena bude novým rokem. Na začátku 
se pěkně zapotíte, až se budete škrábat do 
toho kopce, ale procházka je to nádherná 
a zároveň se dozvíte spoustu zajímavých 
věcí. Pokud se Vám povede stezku úspěšně 
dokončit tak si zajděte do obchodu na Ná-
městí Horním u Toma, sdělte tajenku jako 
heslo a dostanete drobnou odměnu. Bude 
to krásná sladká tečka za krásným dnem.

 Radek Grapa

Vánoční stezka
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Od září roku 2023 u nás 
v Oloví probíhá projekt – 
Mládežnické parlamenty 
na venkově, jehož realizaci 
nám umožnila MAS Sokolov-
sko, o. p. s. a který je finan-
cován prostřednictvím pro-
gramu Erasmus+.  O co jde? 
Chtěli jsme zapojit mladé 
lidi do dění v našem městě. 
A to se nám skutečně daří!  
Náš mládežnický parlament 
se ustálil a máme zde pev-
né jádro opravdu schopných 
mladých lidí, kteří se zamýš-
leli nad tím, co jim v našem 
městě chybí. Po několika 
debatách se shodli, že je to 
místo, kde se mohou sejít, 
popovídat si, zahrát si ně-
jakou hru nebo se společně 
připravit na školní povinnosti. 
Proto ze všech návrhu vyhrá-
la KLUBOVNA!  Zahájili jsme 
naplnění tohoto plánu nejpr-

ve hledáním vhodných pro-
stor, poté vytvořením ná-
vštěvního řádu, spočítáním 
nákladů na provoz apod. 
Vše připravené předložíme 
zastupitelům města a po-
žádáme o finanční podpo-
ru.  Určitě jste se s námi již 
někde setkali, neboť mimo 
jiné vypomáháme na růz-
ných akcích v našem městě 
např. na akci „Strašidelná 
Horňačka nebo Dni dětí.  Je 
ti 13 – 25 let. Chtěl by ses 
dozvědět více o tomto pro-
jektu?

Neváhej nás kontaktovat
na tel.: 721 980 488.

Mládežnický parlament

Fotbalový tým Sport klub Oloví děkuje všem svým fanouškům a sponzorům za podporu v podzimní části soutěže, ve které se umístil na 
šestém místě. Jsme opravdu rádi, že na domácích zápasech máme podporu. Těší nás to a pomáhá v dalším rozvoji. Budeme rádi, když nás 
na jaře přijdete podpořit. Na hřišti se můžete těšit na dobré občerstvení a skvělou zábavu po zápase

Náš tým se představí doma ve 3. kole, kde vyzve tým Krajkové. První dvě kola odehrajeme v Lokti a pak v Jindřichovicích. Dále nás čeká 4. 
ročník turnaje v malé kopané, a to příští rok v červenci. Nejvýznamnější událostí příštího roku je výročí 80 let fotbalu v Oloví. Tuto jubilejní 
oslavu připravujeme za podpory města Oloví. Těšíme se na vás.
 Sport klub Oloví

Fotbalový tým Sport klub Oloví
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Rekonstrukce a modernizace IT učeb-
ny, která proběhla v roce 2024. Na 
projekt je poskytována finanční pod-
pora od Evropské unie prostřednic-
tvím komunitně vedeného místního 
rozvoje MAS Sokolovsko, o. p. s.

V naší škole si zakládáme na tom, 
že chceme našim žákům poskytovat 
kvalitní vzdělávání, které je v soula-
du s moderními technologiemi. Proto 
jsme se společně s naším zřizovate-
lem rozhodli pro revitalizaci učebny 
IT, která nyní nabízí nejen lepší tech-
nické zázemí a příjemnější prostředí 
pro výuku.

V rámci rekonstrukce byly provede-
ny drobné stavební úpravy 

Snažíme zlepšovat také pod-
mínky pro výuku tělesné vý-
chovy a poskytovat žákům 
vybavení, které jim pomůže 
rozvíjet jejich pohybové do-
vednosti. V současné době 
vybavujeme s velkou pod-
porou zřizovatele tělocvičnu 
novými prvky, jako je lezec-
ká stěna pro děti, švédské 
bedny a další pomůcky, které 
obohatí hodiny tělesné vý-
chovy a umožní dětem rozví-
jet se v různých sportovních 
disciplínách.

Nyní jsme úspěšně prošli 
prvním kolem schvalovacího 
procesu a naše žádost o pod-

– od sekání elektrických kabelů 
až po novou výmalbu a podlahu 
z linolea, které je nejen praktické, 
ale i estetické. Celkové zlepšení se 
dotklo i samotného vybavení: do 
učebny byl pořízen nový nábytek 
a moderní technologické vybavení, 
které zajistí, že výuka IT bude plně 
odpovídat aktuálním požadavkům.

Rádi bychom poděkovali všem, 
kteří se na realizaci této moderni-
zace podíleli, a těšíme se, že nový 
prostor přinese našim dětem nejen 
radost z učení, ale i inspiraci pro je-
jich budoucí kariéru v oblasti IT.
 Mgr. Ivana Pečenková

poru ze strany SZIF (Státní 
zemědělský intervenční 
fond) byla přijata. Pokud 
náš projekt získá dotaci, 
bude pokrývat 80 % celko-
vých nákladů na pořízení 
nových pomůcek.

Těšíme se, že tělocvična 
s novými prvky nabídne 
nejen prostor pro sportov-
ní výkony, týmovou spolu-
práci a zábavu nejen dětí 
MŠ i ZŠ, ale i dospělých, 
kteří tělocvičnu využívají.

Ilustrační fotografie ho-
rolezecké stěny
   Mgr. Ivana Pečenková

Základní a mateřská škola Oloví

Školská rada (dále jen ŠR) začala školní rok s novým obsazením v řadách rodičů.
Na svém 1. zasedání debatovala nad tím, co může naše město a ZŠ a MŠ nabídnout příchozím i stávajícím rodinám. Také byly zmíněny 

nevýhody daleké cesty z vlakového nádraží a z přilehlých částí Oloví. Ze stran rodičů a vedení města padl návrh ranní dopravy dětí do ZŠ 
a MŠ. Rodiny, které by uvažovaly nad zabydlením v Oloví, by mohly uvítat dopravu do vzdálených zařízení. Předsedkyně školské rady se 
prostřednictvím ankety v Edupage zeptala rodičů, zda by o dopravu měli zájem. Do ankety se jich zapojilo 68, z toho 47 by mělo zájem. 
Informace o počtu zájemců byla předána vedení města, které bude vše dále řešit. Město návrh projednává a hledá vhodné řešení.

Školská rada ve spolupráci s městem

Rekonstrukce a modernizace IT učebny

Vybavení tělocvičny ZŠ a MŠ Oloví
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Základní a mateřská škola Oloví

V září zažila naše základní a mateřská škola nevšední událost. Děti se zúčastnily unikátního projektu Cirkus Happy Kids, který jim nabídl nejen 
zábavu, ale i možnost proniknout do tajů cirkusového umění.

První den projekt odstartoval fascinujícím vystoupením profesionálních artistů z cirkusu Happy Kids. Ti předvedli dechberoucí akrobatické 
kousky, žonglování, kouzelnické triky a další neuvěřitelné dovednosti, které děti i učitele zcela uchvátily.

Po inspirativním úvodu se žáci rozdělili do skupin a pod vedením zkušených lektorů měli dva dny na trénink vlastního vystoupení. Děti si mohly 
vyzkoušet žonglování, chození po laně, akrobacii a další cirkusové dovednosti. I ti nejmenší projevili obrovskou odvahu a nadšení.

Vyvrcholením projektu byla dvě večerní vystoupení, kde děti předvedly vlastní čísla rodičům, učitelům a ostatním spolužákům. Atmosféra byla 
naplněná radostí, nadšením a hrdostí.

Projekt Cirkus Happy Kids nebyl jen o zábavě, ale i o spolupráci, vzájemné důvěře a překonávání vlastních hranic. Děti si odnesly nejen spoustu 
zážitků, ale i nové dovednosti, které jim ještě dlouho budou připomínat kouzelný svět cirkusu.
 Eliška Pavlíčková

Cirkus Happy Kids rozzářil dětské tváře
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Základní a mateřská škola Oloví

4. listopadu, jsme se společně s dětmi vydali na nezapomenutelnou cestu autobusem do Francie. Naším hlavním cílem byla Paříž, město 
plné historie, umění a kouzelných okamžiků. Provázela nás osvědčená paní průvodkyně, která s námi už vloni prošla země Beneluxu.

 S dětmi jsme si pro ni rychle osvojili přezdívku „paní rychlonožka“ – její energické tempo nás občas donutilo zapomenout na fotoaparáty 
i obchůdky, ale díky ní jsme zažili opravdové maximum!

V Paříži jsme navštívili řadu ikonických míst: majestátní Eiffelovu věž, monumentální Invalidovnu, dechberoucí zámek Versailles i ro-
mantický Sacré-Cœur na Montmartru. A aby náš zážitek byl ještě pestřejší, projeli jsme se lodí po Seině a zažili dobrodružství v pařížském 
metru.

Celá výprava byla plná úsměvů, objevování a nezapomenutelných momentů. Jsme rádi, že děti mohly poznat krásy tohoto města, a vě-
říme, že si odvezly zážitky, na které budou dlouho vzpomínat.
 Mgr. Ivana Pečenková

Výprava do Paříže plná zážitků a objevování

Začátkem listopadu se již tradičně 
naši žáci zúčastnili soutěže ve florba-
lu. Chlapci ze šesté a sedmé třídy si 
v okrskovém kole vybojovali 1. místo 
a postup do okresního kola, kde se 
jim po skvělých výkonech a drama-
tických zápasech podařilo obsadit 
krásné 3. místo.

Gratulujeme!
 Eliška Pavlíčková

Soutěž
ve florbalu
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Základní a mateřská škola Oloví

Na konci června se roz-
loučili budoucí prvňáč-
ci s mateřskou školou 
a následně jim byla žáky 
deváté třídy předána 
„školní štafeta“.

Prázdniny byly nároč-
né především pro rodi-
če, jelikož se rekonstru-
ovaly prostory kuchyně 
a sociálního zařízení 
v obou třídách. Mateř-
ská škola byla uzavřena 
celých sedm týdnů a my 
bychom rády ještě jed-
nou poděkovaly všem 
za trpělivost.

Nový školní rok začal 
1. 9. 2024. Pro někte-
ré děti to byl den plný 
emocí a očekávání, stej-
ně jako pro rodiče, kteří 
vedli své dítko do školky 
poprvé. Společné seznamování probíhalo 
formou námětových, pohybových a kon-

taktních her, kdy naším hlavním cílem 
je vytvořit pro děti důvěrné a bezpečné 

prostředí s pohodovou 
atmosférou plnou neza-
pomenutelných zážitků 
a úsměvů. Každý téma-
ticky zaměřený týden je 
pak zpracován tak, aby 
docházelo k harmo-
nickému rozvoji dítěte 
ve všech složkách jeho 
osobnosti.

V říjnu proběhla první 
společná akce s rodiči, 
kterou byla Hallowen-
ská slavnost. Dále chys-
táme návštěvu canis-
terapeutických pejsků, 
divadelní představení 
a nebude chybět ani vá-
noční posezení s rodiči.

Děti plnící povinnou 
školní docházku absol-
vují každé dva týdny 
plavecký výcvik.

 Bc. Andrea Štětinová

Novinky z mateřské školy
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Základní a mateřská škola Oloví

Benefiční akce HAM

Také v novém školním 
roce jsme odstartovaly 
benefiční akce na pod-
poru našeho kostela.

Jako první proběhlo 
Švestkobraní s kterým 
bylo tentokrát spoje-
no slavnostní otevření 
kostela sv. Michae-
la Archanděla, a to po 
dlouhých 25 letech. Po 
mši svaté následovalo 
pěvecké vystoupení Ka-
rolínky Jurcsikové a Da-
níka Seiferta, které bylo 
krásnou tečkou této vý-
znamné události.

K podzimu neodmy-
slitelně patří pouštění 
draků, a tak ani letos 
nemohla chybět Draki-
áda. Velké poděkování 
a pochvala patří dětem 
a rodičům, kteří i přes nepřízeň počasí 
tuto akci podpořili.

Na koni sice přijel, ale sníh nedovezl. 
Dne 8. 11. 2024 čekali s napětím a roz-

svícenými lampióny napříjezd sv. Martina 
jak děti, tak i dospěláci. Zda platí, jedna 
z nejznámějších pranostik, poznáme ale 
až v pondělí 11. listopadu, k němuž se 

pranostika váže.
V prosinci a to přes-

ně na první adventní 
neděli 1. prosince se 
setkáme při společném 
rozsvícení stromeč-
ku a 11. 12. 2024 nás 
čeká zcela první vá-
noční koncert v kostele 
sv. Michaela Archanděla, 
kdyse můžete těšit na 
vystoupení vašich dětí 
pod vedením Mgr. Ivet-
ky Poslední.

Rády bychom podě-
kovaly všem, kteří naše 
akce celý rok podporo-
vali a také městu Oloví 
za spolupráci.

V následujícím roce 
se můžete těšit v únoru 
na Masopustní veselici, 
v březnu na benefiční 

ples a v červnu na Večerníčkovu cestu.
                  Za HAM Bc. Andrea Štětinová
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Plánované akce v roce 2025
KULTURA

Leden
17. 1. Beseda – Jiří Kájínek

Únor
15. 2. Maškarní pro dospělé s bavičem 

Richardem Nedvědem a skupina How-wada
22. 2. Turnaj ve volejbale

Březen
1. 3. Maškarní karneval pro děti

8. 3. MDŽ posezení na velkém sále s živou 
hudbou

15. 3. Benefiční ples
22. 3. Turnaj stolní tenis

Duben
30. 4. Pálení čarodějek

Květen
Výlet - senioři
17. 5. Retro den

Červen
1. 6. Dětský den

Červenec
Turnaj ve fotbale

19. 7. Rybářský den
Srpen

9. 8. Turnaj v nohejbale
30. 8. Výročí Cibulky

Září
Výlet - senioři
Švestkobraní

Říjen
Drakiáda
Listopad

1. 11. Strašidelná „Horňačka“
Prosinec

5. 12. Průvod čertů
Vánoční posezení senioři 

 Vánoční koncert

Vydavatel:  Město Oloví, Hory 42, 357 07 Oloví, Tel.: +420 352 673 232, Email: olovi@olovi.czOlovský občasník
Zpravodaj města Oloví
občasník

www.olovi.cz

Sazba a tisk:
leben, www.leben.cz

Vyšlo v nákladu 600 kusů
Zdarma 

 

 

17. 1.  2025 od 18:00  
Kulturní dům Olovi 
Prodej vstupenek od 17. 12. 2024  na MÚ. 
Vstupenka 200 Kč/os. 

 

1155..22..22002255  
 

Kulturní dům Oloví 
Od 20:00 do 1:00 
 
 
 

VSTUPENKY V PRODEJI NA MÚ OD 15. 1. 2025.  
VSTUPENKA 300 KČ/OS. 


